

JEPCO	
To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN ELECTRIC POWER Date: 28-04-2024 09:53:19 AM	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الكهرباء الاردنية التاريخ: 28-04-2024 09:53:19
The Extraordinary General Assembly Meeting of JORDAN ELECTRIC POWER was held on 13:00 On 25-04-2024 at On Line. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 66.297%.	عقدت الهيئة العامة لشركة الكهرباء الاردنية بتاريخ 25-04- 2024 على 13:00 اجتماعا غير عادي وذلك في الكتروني وبنسبة حضور 66.297 %.
Subject: Increasing the company's Capital	الموضوع: زيادة راس المال
The General Assembly approved the increase of the company's capital from 91761444 to 110000000 through:	حيث وافقت الهيئة العامة على زيادة رأسمال الشركة من 91761444 سهم/دينار إلى 110000000 سهم/دينار, وذلك من خلال:
The Capital Increase Method	تحديد طريقة زيادة رأس المال
Stock dividends:	أسهم مجانية:
The authorized capital will only be increased to the amount of 110,000,000 Jordanian dinars The method of increasing capital has been determined in principle through bonus shares and is subject to a subsequent general assembly decision in the future	سيتم فقط زيادة رأس المال المصرح به الى مبلغ 110000000 دينار اردني وقد تم تحديد طريقة زيادة رأس المال بشكل مبدأي عن طريق الاسهم المجانية وهي خاضعة لقرار هيئة عامة لاحق مستقبلا
Subject: Amendment of the Company's Article and Memorandum of Association	الموضوع: تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي
The General Assembly approved the amendment of the Company's Article and Memorandum of Association	حيث وافقت الهيئة العامة على تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي
Please accept our sincere thanks and appreciation.	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: طارق عبد القادر